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Podpis osobisty w aplikacji mObywatel

Pan Jarosław Kielar
Burmistrz Kluczborka
Za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej
w Kluczborku

INTERPELACJA

27. marca br. na podstawie wykonywania mandatu radnego skierowałem prośbę do Wydziału
Promocji i Rozwoju Gminy Kluczborkowykorzystanie materiału, filmu promującego i informującego
o Kluczborskim Budżecie Obywatelskim.

Tego samego dnia otrzymałem odpowiedź od II Z-cy Burmistrza Dariusza Mazurczaka, że „zasady
prezentowania treści w serwisach Gminy Kluczbork nie pozwalają skorzystać z mojej oferty.
Tworząc precedens. Wydział Promocji i Rozwoju Gminy zostałby postawiony przed koniecznością
udostępniania podobnych materiałów wszystkich pozostałych interesariuszy, co stoi w
sprzeczności z zasadami prowadzenia profilu fan page Kluczbork przyjętymi przez Urząd."

Tego samego dnia tj. 27. marca odpowiedziałem w korespondencji, że:
- proszę zatem o przestanie zasad prowadzenia profilu fanpage gminy Kluczbork i publikacji treści
- przysłałem kilka przykładowych, wybranych losowo sytuacji „precedensowych" (wg Z-cy
Burmistrza),
- dałem również możliwość pobrania i wykorzystania filmu poprzez udostępnienie pliku źródłowego.

Zrzuty ekranu (załącznik do interpelacji) pokazują działania, inicjatywy które w mojej ocenie w
informowały mieszkańców bądź promowały działania radnych dla mieszkańców. Radni mogę w ten
sposób wypełniać swój mandat - i kontaktować się z mieszkańcami. Pytanie zasadnicze Czy
wszystkim radnym gmina Kluczbork umożliwia takie działanie?

W związku z powyższą sytuacją i brakiem odpowiedzi ze strony Zastępcy Burmistrza Dariusza
Mazurczaka w ciągu 30 dni na moje pytania, proszę o udzielenie odpowiedzi w trybie interpelacji:

- Proszę o przedstawienie zasad prowadzenia profilu fanpage gminy Kluczbork i publikacji treści na
ww. profilu na podstawie, których nie został opublikowany film dotyczący KBO 2025 oraz
dokumentu, który ustala od kiedy te zasady obowiązują.
- Proszę o informację kiedy publikacje radnych mogą być prezentowany mieszkańcom na łamach
fanpage Kluczborka, a kiedy nie spełniają wymogów?

Z poważaniem,
Mateusz Dybka
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Załącznik: przykładowe publikacje aktywności radnych

Kluczbork
23 paź 2018 • 0

Burmistrz Miasta Kluczborka Jarosław Kielar oraz
radni i kandydaci KWW Ziemia Kluczborska
serdecznie dziękuję wszystkim wyborcom za
oddane głosy na Ziemię Kluczborskę w wyborach
do powiatu, gminy oraz na burmistrza.
W wyborach na burmistrza 10 659 głosów (77,76%
poparcia) to bardzo dobry wynik świadczący o
zaufaniu i docenieniu pracy Burmistrza Jarosława
Kielara w ostatnich czterech kadencjach
(2002-2018).
W wyborach do gminy, Ziemia Kluczborska
uzyskała aż 13 na 21 mandatów. Do powiatu
udało się wprowadzić 7 radnych. To dowód na to,
że Ziemia Kluczborskajest postrzegana przez
mieszkańców jako ugrupowanie, które dotrzymuje
obietnic, wspólnie realizuje wiele projektów i
inicjatyw oraz zamierza zrobić jeszcze więcej dla
Gminy Kluczbork.
Jeszcze raz serdecznie dziękujemy
Burmistrz Miasta Kluczborka Jarosław Kielar
Radni i kandydaci KWW Ziemia Kluczborska
#wybory2018 ^Kluczbork ^samorząd
#GminaKluczbork#KWWZiemiaKIuczborska
^Burmistrz
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Budki czekaję na zasiedlenie przez nietoperze ^
\f ^f. Mamy nadzieję, że zjedzę latem wszystkie
komary^ ^.... Wyświetl więcej

^\ Krzysztof Adamski - Radny Miejski w
^@^ Kluczborku

14kwi2021 - Q

Miło mi poinformować, że w ramach
Kluczborskiego Budżetu Obywatelskiego na
2021 r. zrealizowany został projekt "St...
Wyświetl więcej
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Kluczbork
23 lip 2021 • @

W Kluczborku, przy ul. Jagiellońskiej, łęka kwietna
nabiera przepięknych barw. Jest to kolejna taka
łęka i z pewnościę nie ostatnia. Oprócz
nieatpljwych walorów wizualnych mają one też
inne zalety:
- nie wymagaję skomplikowanego nawożenia,
pestycydów/herbicydów oraz częstego koszenia
(mniejsza emisja spalin i hałasu);
- zatrzymuję wodę opadowe (ograniczaję suszę
oraz ryzyko lokalnych podtopień);
- filtruję powietrze oraz oczyszczaję wody
opadowe;
-tworzę mikroklimat;
- zmniejszaję nagrzanie powierzchni na obszarach
zurbanizowanych;
- są schronieniem dla wielu gatunków zwierząt
oraz rajem dla pszczół.
Dlatego prosimy o to aby nie niszczyć tych łąk, nie
deptać itd. Niech cieszę nas wszystkich jak
najdłużej.
Dziękujemy radnemu @Piotr Sitnik oraz grupie
radnych Ziemia Kluczborska za inicjatywę i
wsparcie! A Wydziałowi Ochrony Środowiska za
dobór mieszanki
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KLUCZBORK

Kluczbork
31 maj 2022 •

W maju został otwarty trzeci wybieg dla psów<W
^ w Kluczborku przy ul. Ossowskiego - Norwida.
Wybieg ma 300m2, kosztował 22 877.99 zł i
został sfinansowany budżetu Gminy Kluczbork.
Wybieg powstał z inicjatywy Krzysztof Adamski -
Radny Miejski w Kluczborku Zapraszamy
czworonogów wraz z swoimi właścicielami do
korzystania z wybiegu, c?
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Kluczbork
14 mar 2023 •

Wydział Promocji i Rozwoju Gminy Kluczbork we
współpracy z Krzysztof Adamski - Radny Miejski w
Kluczborku organizuję wystawę ... Wyświetl więcej
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KLUCZBORK

Kluczbork
17kwi2024-0

Wydział Promocji i Rozwoju Gminy Kluczbork we
współpracy z Krzysztof Adamski - Radny Miejski w
Kluczborku organizuję kolejne w... Wyświetl więcej

t,
•?•3
'^'/

Ill
^,-N^

/
IBS
& <^

Iv
-tp"^

1!N

Iv
•^

IP ^

A<- »l LIŁ•i i.»
'rs'!

•S^B^ łwilNFW^K



I;
KLUC2BORK

Kluczbork
10 lut 2022 •
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Gratulacje^^^ dla Krzysztof Adamski - Radny
Miejski w Kluczborku za zakwalifikowanie się do
tegorocznej edycji projektu Prac... Wyświetl więcej

(^ Krzysztof Adamski - Radny Miejski w
^Sly Kluczborku

9 lut 2022 0

YESIYES!YES!

Z wielkę radościę przyjęłem dziś... Wyświetl
więcej
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RE: KBO 2025 * OM-" » in-BUi.i,.',!i,u.ułki..„i.n

Dariusz Mazurczak
do Mateusz Grzegorz *

^] Przetłumacz na polski X

X & B

czw„ 27 mar, 14:54 •fr © +^ :

Szanowny Panie Radny
Dziękuję Zd proimzyqe promocji Kluczborskiego Budżetu Obywatelskiego poprzfii; Pa»a miiteriat. Niestety, zasady prężę n to wa ni a rres<:i w sefwisuct) Gminv Ktuczboik niR pozw;it<ij.i skorzvstac z Pana ofertv.
Tworząc piecedffos {a jestem o tym głęlwki'; przekonany), Wydziat Ptomocji i Rozwoju Gminy zostałby po.'itav^iuny pized koniec^no-St'iq udnstęiwiiania pof.lubnych materiafów wszystkich po/ostałyrh intefesariu&j.y,
co stoi w sprzeciiiości L ^asadaini prowadzBnia profilu ftin pdgr;

fc Kluuboit
KLUCiTBORK

przyjętymi prze; Urząd.

Mając nadzieję na ; róż ui nie nie, bardzo PTDUĘ o kierowanie biresfiondeiicji dotyczącej sprawowartia msnctatu radnego ftapTier. biuro Rady.

Z poważanii

Dariusz Mazurezak
Zastępca Burmistrza

38m»f2025.10:4< A © *-> !Matoułz Dybka - Radny Rady Miejstciaj w Kluczborku - m.^nis; c)yb*<3@ktuc;bofk pi>
do Dariusz. GrieQOfi rrr>

Szanowny Panłe Burmistfzu
. w związku z Pana cfecy;^ i uniefnozffwieniem mł realizacti mandatu raAwgo wśród mteszkańców proszę o przesłanie zasad prowadzenia profilu fanpage gminy Kluczbofk > pubtikacii treści na ww profitu
- (ny&yłam Panu ime dofychczasowe zatem wg Pana precedensowe sytuacje (w załączmkuł
Skofo moia proparycła uttostępnienia z moiego pfofttu radnego Gm»ny Khiczborit fihnu intormacyirwgo/pfomufacego KBO 2025 budzi u Pana sprzeciw i fest trudną do realizacjt pro&bą - to patrząc na powyższe pfaktyki na stronfe

Facebooka gnuny przesytam lif* do pdiku źródtowego mo»ego Hmu. któfy proszę o dodanie na F0 }ako rolkę Niech m»s2kaocy dowtedzą się o zrroanach mo^fwo&ciach i eto
iNlk 'łttp^ • ctF:vft<)oc<}te.romririv^'to!o'i''<.-1H»^K ^'oWwłbBn _(}t-ii/UfA LAFNql'.'l

Rozumiem, że standardy sq różne wobec ntónych radnycłi lntofprelac»e powinna być jasna Radre mogq przekazywać informacie poprzez gminne portste Przykro mi ze lA się nie dziefe 28 ta możtwość fest mi przez Pflna
odbierana Jtóefi to s*ę nie 2m»n będę zobowiązany powadomic o tym mieszkańców KhKztiorka

Mateus/ t^vWui

12 itałĄCiników * Przeskanowane przez Gmaila O •
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